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V zgodnjih jutranjih urah srno 
ponesli štafetno palico v tovarno

TITOVA ŠTAFETA V HRASTNIKU
V marcu je iz železarskih Raven pa Koroškem krenila 

na pot štafeta, ki bo po svoji dolgi poti po vseh delih naše 
domovine prispela ha Dan mladosti k našemu tovarišu Titu.

Na' tej poti, ko jo bo nosilo veliko število mladih rok, 
ko jo bodo spremljali vsi-mladi, pa tudi ostali delovni ljud
je in občani, Se bo v njej združilo tisoče želja, pripadnosti 
našemu velikemu heroju, vzorniku in voditelju — tovarišu 
Titu. Svojo ljubezen bodo mladi na ta način strnili v eno. 
samo gorečo željo, ki sedaj potuje k našemu voditelju, da 
bi bil še dolgo med nami; V nedeljo dne 25. marca je pri
spela Zvezna štafeta tudi v Hrastnik. Ob svečanem spreje
mu je bil pripravljen kratek kulturni program, ki so mu 
prisostvovali številni Hrastničani in tako pospremili štafeto 
na njeni nadaljnji poti.

Nato so zvezno štafeto sprejeli mladinci Steklarne 
Hrastnik, jo ponesli po tovarni, v našem delovnem kolek
tivu pa je tudi prenočila.

Vsako jutro, že zgodaj, znova krene na pot in vsak dan 
so oči vseh nas; oprte na njeno pot med nami. Pridružujejo 
se ji vedno novi pozdravi, čestitke za tovariša Tita. In ko 
se bo'tudi letos strnil njen krog, ko bo prešla v roke naše
mu Titu, bo tudi preprost stavek povedal ogromno, kar ču
timo do njega;'povedalbo vse: »RADI TE IMAMO, TOVA
RIŠ TITO«. Jasna Kosm Zvezna štafetna palica, ki je pre

nočila v našem podjetju

Štafetna palica na osrednji prireditvi pred hrastniško osnovno šolo

Mladinci TOZD 5 pri čuvanju štafetne palice

Najmlajši Hrastničani so prisrčno pozdravili štafeto mladosti

Štafetna palica se je za trenutek 
ustavila med steklarji, nato pa 

nadaljevala svojo pot
štafeta mladosti v rokah našega 

mladinca



Iz d ela  m lad in sk e  
organ izacije

Po poteh 
XIV, divizije

Ob 35. letnici pohoda legendar
ne XIV. divizije na Štajersko je 
v zadnjih dneh februarja potekal 
pohod »PO POTEH XIV. DIVIZI
JE«, na katerern je sodelovalo 
skoraj tisoč mladih, predvsem 
mladincev — prostovoljcev iz 
skoraj polovice slovenskih občin. 
Pohod je bil razdeljen na štiri 
etape — začel se je pod Bohor
jem in končal v Rečici ob Savi- V

V mesecu marcu je bila letna 
skupščina Zveze prijateljev mla
dine in Društva prijateljev mla
dine občine Hrastnik, na katero 
so bili vabljeni tudi delegati de
lovnih organizacij, predstavniki 
družbenopolitičnih organizacij in 
društev. Predstavniki DPO zbora 
niso mogli udeležiti zaradi seje 
zbora občinske skupščine, med
tem ko je bila udeležba ostalih 
delegatov DO in društev neza
dostna.

Iz poročil obeh predsednic zve
ze in društva tov. Vidmar in tov. 
Senica je bilo razvidno, kako 
plodno in pisano je bilo delo na 
tem področju, koliko pozornosti 
je bilo posvečene mladim. Ob 
vsem tem seveda ni šlo vedno 
gladko, ampak je bilo vloženega 
mnogo truda.

Delo z mladimi je področje, ki 
ga lahko imenujemo »hvaležno« 
področje, saj še nam vloženi trud 
poplača z uspehom in rezultati, 
ki jih lahko vidno zasledujemo: 
tj. zadovoljstvo naših otrok, prek 
najrazličnejših oblik delovanja 
lahko koristno in bogato izgraju
jemo otrokovo osebnost.

In ker je bilo delovanje v pre
teklem obdobju tako. zveze kot 
društva plodno in široko zastav
ljeno, so bili tudi na podlagi po
ročil zavzeti mnogi zaključki. 
Uresničitev le-teh bo nova potr
ditev truda vseh tistih, ki so si 
prizadevali v teh organizacijah 
postaviti prav to delo z mladimi 
na tako visoko raven.

Na zasedanju je bilo pozitivno 
ocenjeno sodelovanje z organiza
cijo ZSMS v občini Hrastnik. 
Mladinci sp namreč večkrat pri-

nji. V zadnji etapi pohoda je so
delovalo. tudi skoraj sto mladih iz 
Zagorja, Trbovelj in Hrastnika 
skupno z mladimi iz Mozirja, 
Maribora, Ljubljane in pripadni
ki JLA.

Svojo tridnevno pot so začeli v 
Zavodnjah blizu Šoštanja ter 
preko Belih Vod in Smrekovca 
prišli do Rečice ob Savinji, nato 
pa so se udeležili še osrednje 
proslave ob 35-letnici pohoda 
XIV. divizije na Štajersko, ki je 
bila 24. februarja v Mariboru.

skočili na pomoč; s svojim pro
stovoljnim delom, posebno pri 
urejanju letovišča v Novem Gra
du.

V bodoče namerava društvo še 
bolj organizirano vključevati in 
tudi delati s predšolsko mladino, 
ter z mladino, ki je šolanje že 
končala. , •

Potrebno bo tudi povečati ak
tivnost na področju vključevanja 
ostalih samoupravnih interesnih 
skupnosti na tem področju: pred
vsem SIS socialnega skrbstva in 
zdravstvenega varstva.

Osnovna šola je na tem pod
ročju že. pokrenila akcijo, posre
duje pa naj se, da se na tem pod
ročju vključi tudi SZDL.

Ocenili so, da je bilo premalo 
storjenega na področju vzgojne- 
ga dela s starši. Podan je bil 
predlog, da bi tudi v Hrastniku 
organizirali ustrezno posvetoval
nico,- staršem pa omogočili tudi 
možnost seznaniti se z različno 
literaturo s področja vzgoje 
otrok. Starši naj bi se vključeva
li tudi kot mentorji pri poživitvi 
dela pionirskih hišnih svetov. 
Mladim moramo pri njihovi de
javnosti dajati vso podporo, jih 
spodbujati in jim biti tudi sveto
valci. Takšna oblika dela z mla
dino pa zahteva tudi večje vklju
čevanje in angažiranje krajevne 
skupnosti.

Poleg rednih akcij, ki jih je iz
vedlo društvo in zveza prijateljev 
mladine in ki so uspešno stekle, 
je potrebno omeniti tudi letova
nje otrok in spomniti na pomem
ben delež, ki ga je imelo društvo 
pri organizaciji in pripravi leto
višča. Letovanje je bilo v pretek-

Pomanjkanje primernih pro
storov je bilo in je še vedno 
eden glavnih problemov, od kate
rih je vse prevečkrat odvisno de
lo mladinske organizacije. Res 
je, da je stanje dokaj dobro v 
krajevnih skupnostih zunaj ožje
ga Hrastnika, kjer imajo mladi 
v souporabi bolj ali manj pri
merne prostore. Dejstvo pa je, 
da mladi v njih navadno ne zna
jo (ali pa niso sposobni?) razviti 
vseh možnosti in potreb oblik 
delovanja.

S širše zastavljeno akcijo OK 
ZSMS Hrastnik smo v začetku 
letošnjega leta pridobili prostore 
za mladinsko organizacijo na Do
lu, sredi marca pa je bila podpi
sana pogodba .s S vobodo I. o so
uporabi dvoranice »KONZUMA« 
za klubsko dejavnost, s katero 
smo začasno- rešili problem zbi
ranja mladih v Zgornjem Hrast
niku.

Mladi iz 0 0  ZSMS Log—Novi 
Log, ki bodo poleg OK ZSMS v 
večji meri uporabniki in uprav- 
ljalci tega prostora so okrog sto 
kvadratnih metrov (?) veliko dvo
ranico optimistično imenovali 
MLADINSKI CENTER. Pripravi
li so začasen program aktivnosti, 
ki se bodo v njem odvijale ter iz
brali vodstvo, ki bo skrbelo za 
izvedbo programa.

Klubski prostor je prvenstveno 
namenjen zbiranju mladih v po
poldanskih in zgodnjih večernih 
urah. Tu bo vadila mladinska fol
klorna skupina, mladinski pevski 
zbor in plesna skupina, pa tudi 
lutkovna sekcija Svobode I., če 
se bo zbudila iz vztrajnega sna. 
V tem prostoru se bodo sestaja
le tudi nekatere komisije pri OK 
ZSMS, ki doslej niso imele pro
stora za razvijanje svojih dejav
nosti, 'kaže pa se potreba po, 
ustanovitvi marksističnega krož
ka in kluba OZN.

Svoje mesto v programu pa 
morajo najti tudi ražna zanimi
va predavanja, razstave, literarni 
in glasbeni večeri, sobota pa je 
»rezervirana« za mladinske plese, 
ki smo jih dosedaj tako zelo po
grešali.

MLADINSKI CENTER bo za
gotovo. našel svoje 'mesto med 
mladimi, če bo njegovo vodstvo 
poskrbelo, da bo v njem vsakdo 
našel nekaj tudi zase.

li sezoni uspešno zaključeno,. or
ganizatorji pa kljub vsemu že do
seženemu seveda iščejo vedno 
nove oblike, kako dati temu le
tovanju res pravi pomen: tudi na, 
tem področju se je potrebno bolj 
povezati s socialnim, skrbstvom, 
si prizadevati, da se v to obliko 
letovanja vključi še širši krog 
otrok, prav tako pa posvetiti več 
pozornosti vzgojno ih socialno 
ogroženim otrokom.

Področje, ha katerega so opo
zorili diskutanti, je bil tudi pro
sti čas. Potrebno si bo namreč 
tudi v bodoče prizadevati, da naj
demo. čim boljše in izvirne j še 
možnosti za koristno preživljanje 
prostega časa otrok.

V Zagorju je bil po dveletnem 
premoru v začetku marca dvo
dnevni seminar za člane CEN
TROV ZA OBVEŠČANJE IN 
PROPAGANDO. Mladi iz treh re
virskih krajev smo največ pozor
nosti posvetili problemom obve
ščanja mladih v glasilih 00  
ZSMS in OK ZSMS, analizirali 
smo uspehe in neuspehe obvešča
nja in propagande v OK ZSMS, 
ocenili vsebino Mladine ter se do
govorili o rednem sodelovanju 
pri oblikovanju mladinske odda
je na Radiu Trbovlje. Teorijo o 
oblikah pisanja smo izjemoma 
prenesli v prakso z izdajo semi
narskega biltena, ki smo ga pri
pravili na delovnih obiskih pri 
mladih v delovni organizaciji 
DELOZA, krajevni skupnosti 
Toplice ter na lokalni mladinski 
delovni akciji KORTEDEZ 79.

Sedaj vemo, kaj znamo in na
redili bomo, kar zmoremo!

—O—

V sicer skromnih prostorih, ki 
jih je OK ZSMS Hrastnik prido
bila v krajevni skupnosti DOL 
mladi postopoma začenjajo raz
vijati nekatere dejavnosti, ki bo
do popestrile dokaj pestro dejav
nost 0 0  ZSMS DOL. Doslej ima 
največ uspeha njihov KLUB OZN, 
ki vsako soboto »obdela« zuna
njepolitična dogajanja in bo v 
začetku aprila »praznoval« drugo 
obletnico aktivnega delovanja.

Mlade pa čaka še ustanovitev 
marksističnega krožka, ki bo mo
ral začeti z idejnopolitičnim izob
raževanjem mladih. Sicer pa se 
dolski mladinci večkrat pomeri
jo tudi v raznih športnih pano
gah, znova pa se prebuja tudi 
njihova kulturna skupina. Pri
pravljajo se tudi na izdajo-glasi
la MOZAIK, na zadnjem delov
nem sestanku pa so imeli tudi 
nekaj pripomb na osnutek siste
ma o usmerjenem izobraževanju 
v Zasavju.

Omeniti velja tudi to, da sta s 
pomočjo OK ZSMS Hrastnik in 
razumevanjem 0 0  ZSMS prido
bila prostore tudi mladinska an
sambla SVIT in OAZA, ki sicer 
že pridno nastopata in bosta so
delovala tudi na nekaterih prire
ditvah mladinske organizacije.

rob. Na tem področju dela z mla
dino se vključujejo v glavnem 
•prosvetni delavci. Popolnoma na
pačna in zgrešena je miselnost, 
da je to obliko dejavnosti možno 
enačiti s šolo. To misel bi morali 
v Sedanjih družbenih razmerah 
odločno zavreči. Ne samo pro
svetni delavci, ampak mi Vsi smo 
odgovorni za razvoj osebnosti 
otroka, za izpolnitev, njegovega 
prostega časa, za vključitev v raz
lične oblike dejavnosti. Na tem 
področju je torej tudi odgovor
nost vseh ostalih nedeljiva, vse
kakor pa bi bilo potrebno večje 
vključevanje in delo vseh ostalih 
in ne samo prosvetnih delavcev.

Pohoda »po poteh borcev XIV« so se udeležili tudi mladinci iz
Steklarne

O delu z mladimi



Zena v zrcalu umetnostne ustvarjalnosti
Svet za družbeno aktivnost že- 

na pri občinski konferenci SZDL 
v Hrastniku je na svoji seji dne 
8. 2. 1979 razpravljal, kaj bi poleg 
kulturnega programa na proslavi 
»dneva žena« še pripravili, da bi 
bilo praznovanje pestrejše in v 
sodelovanje vključenih čirhveč 
žena in deklet.

Sprejeta je bila pobuda tovari
šice Ivice Kovač, da bi se orga
nizirala razstava ročnih in likov
nih del naših žena.

Navzoče članice sveta so z vso 
resnostjo in prizadevnostjo sto
pile v akcijo in zbrale mnogo roč
nih del — vezenin, pletenin, klek- 
klanih izdelkov in gobelinov. Bo
jazen, da bo izdelkov za razstavo 
premalo je bila odveč, kajti -iz
delkov je bilo na razpolago več 
kot pa razstavnega prostora v 
mali dvorani Delavskega doma 
na Logu.

Otvoritev razstave je bila po 
proslavi 8. 3. 1979 in si jo je v 
treh dneh ogledalo prek 1000 ob
čanov in tudi več razredov učen
cev osnovne šole.

Kako je bila razstava sprejeta 
in ocenjena pri obiskovalcih pa 
presodite iž nekaterih zapisov v 
»knjigi vtisov«.

— Kaj naj rečem? Pričakoval
sem lepe izdelke hrastniških že
na in deklet, toda tu sem videl 
mnogo več in lepše, kot sem pri
čakoval. Nisem strokovnjak za 
oceno, toda lepo, res lepo je. Če
stitam organizatorkam in delav
kam — izlagateljkam! Tako na
prej ! ' Albin Dušek

— Eno je lepše od drugega, a
zame je najlepši gobelin — por
tret maršala Tita. Lavrič

— Vsa pohvala našim ženam, 
da si najdejo toliko časa za tako 
dragocena dela.

Marija Platinovšek

— Razstava te zares prevzame. 
V vsako razstavljeno delo je vlo
ženo toliko spretnosti, da je vsa
ko delo zase in vsaka žena, ki je 
prispevala svoje delo za razstavo, 
lahko deležna našega iskrenega 
priznanja.

Jasna in Mari Kosm

— Prav vsa pohvala za idejo, 
da se je razstava ročnih del tako 
lepo izvedla ter ob enem dalo 
možnost, da so lahko pridne žen
ske roke pokazale kaj znajo in 
kaj zmorejo napraviti.

Zlatka Dušak

— Zahvaljujemo se vam za pri
pravo razstave, saj s tem je pri
kazano kaj naša .žena ustvarja v 
njenem odmerjenem prostem ča
su.

Mili Dolanc

— Pii ogledu razstave občudu
jem občanke Hrastnika, za prid
nost in trud in lepo preseneče
nje.

Fanči Zupan

— Ko sem si ogledala že dru
gič tole razstavo,'so mi misli po
hitele nazaj v mojo mladost. Ta
krat nismo poznali takšnih in to
liko lepih ročnih del. Tudi stano
vanja delavcev so bila tako majh

na, da ni bilo prostora za slike, 
gobelinov sploh nismo poznali. 
Tudi v tem se vidi velik napre
dek v standardu. Organizatorkam 
in razstavljavkam teh lepih del 
vse priznanje.

Justina Babič — st. 74 let

— Kot vneta šivankarica po
zdravljam zamisel organizatorjev 
za izvedbo te razstave, ki je zelo 
uspela. Prijeten je občutek spo
znanja, da se toliko žena ukvar
ja s tako lepim ročnim delom. 
Takih razstav si še želimo.

Marija Klajn

— Ogled razstave je pravo do
živetje in osvežitev. Vse prizna
nje organizatorjem, še zlasti pa 
avtorjem — našim prizadevnim 
delavkam, ženam. Želim, da bi ta

izjemno uspela razstava spodbu
dila prizadevanja za ponovitev 
podobnih in še drugih »manife
stacij« domačih dosežkov.

Samo Logar

— Razstava je vzorno urejena 
in pohvalo vredna, da so žene 
Hrastnika tako enako prikazale 
svoje ročne izdelke ob praznova
nju »dneva žena«.

Lidija in Rado Češnovar

— Ob napornem delu v službi 
in doma, vsa čast ženam, da si 
vzamejo še toliko časa za ta pre
krasna ročna dela.

Hilda Drame

— Vsem domačinom je pozna
no, da je v Hrastniku marsikate
ra zvrst kulture prikrita. Zato je 
zaželjeno, da se s takim in po
dobnim odkritjem nadaljuje.

Vsem ženam tudi v bodoče pri 
delu in izven veliko uspehov in 
sreče.

Franc Sihur

— Stojim in občudujem. Ali je 
mogoče, da v dolini naši tej pro
letarski . toliko spretnih rok je 
ustvarjalnih. Kot da slikar slikal

je podobe te. Vezenine pa kot, da 
ste skrinje babic odprle, balo 
nekdanjih nevest razprostrle, z 
ljubeznijo tkana vsaka nit pove, 
da od sile so te naše žene. Zato 
zahvala vsem vam gre!

Dora Godicelj
MATI!
Stopala v poletnem jutru v polje 

kmečko, mati,
zrla je v nebo in polje žitno.

Skrb boleča se ji porodila je v
očeh,

ker slutila je nevihto.
Vetrič tihi, sonce zlato, 
daj odvzemi mi skrbi 
naj pšenično klasje, sad svoj

podari.
Uslišal vetrič je molitev njeno, 
splaval je oblak z neznano šilo, 
materi odvzel je skrb v očeh.
Tiho in spokojno srečna, se

sklonila h klasju je, 
Žela, štela snope klasja 
in jih v hlebčke vezala.
Zdaj za Tinco, Katarinco,

Barbaro in Toneta 
in za dete, ki pod. srcem ga

čutila je.
Ko se noč je v polje priplazila, ■ 
mati klasje vse preštela je. 
Kruha deča moja polje obrodilo, 
— je .samo za praznike.

H gornji izpovedi Vide Logar 
naj pripišem še mojo željo, da bi 
nam kruha nikoli ne manjkalo, 
da bi v miru in srečno živeli in 
da bi složno ustvarjali za še lep
šo bodočnost naših otrok. Kljub 
obremenitvam naj še vse bolj ču
ti glas zaposlenih žena proizva
jalk v delavskem in družbenem 
upravljanju, ker to od nas terja 
čas v katerem živimo.

B. J.

Mnenja
in zahvale delavk 
ob 8 marcu

Želela bi se zahvaliti za da
rilo ob našem prazniku in mi
slim, da bi se mi v tem pri
družile vse žene naše delovne 
organizacije. Posebej se zahva
ljujemo delavke materialnega 
knjigovodstva kolegoma, ki 
sta nas prijetno presenetila z 
nageljnom in čestitko. Še en
krat hvala, Darino in Vili.

Poleg tega bi rada povedala 
še mnenje mnogih članov de
lovnega kolektiva, s katerim 
sem se pogovarjala. Ker še ni 
dolgo, kar je umrl eden naj
večjih revolucionarjev in teo
retikov naše samoupravne 
ureditve, predlagam, da na
slednji dan žena preživimo 
drugače, skromneje- in znesek 
za pogostitev, v spomin na to
variša Edvarda Kardelja, na
kažemo onkološkemu inštitu
tu. Res je lepo in prijetno, če 
še veselo sprostimo v prijetni 
družbi sodelavk, vendar me
nim, da je še prijetnejši obču 
tek, da smo pomagali lajšati 
bolečine in celo reševati živ
ljenje težkim bolnikom. Vso
ta, ki bi jo tako namenili, res 
ni velika, vendar že star pre
govor pravi, da je kamen do 
kamna palača. In ženam Stek
larne bi ostala zavest, da smo 
vgradile svoj kamen v zgrad
bo, kjer se borijo za življenja 
in jih tudi rešujejo.

Lojzka Mikanovič

-Gobelini razstavljeni za 8. marec v Hrastniku

Na razstavi gobelinov smo videli tudi veliko prekrasnih izdelkov, 
prtov, puloverjev itd.



REKREACIJA 
KOT ŠPORT IN ZABAVA

POZDRAVI IZ JLA
Zdravo urednik!
Kot vidiš sem se tudi jaz odlo

čil kr ti takoj pisal in poslal na
slov. Prosim, če bi mi lahko red
no pošiljali »Steklarja« z ozirom 
ria to, da sem ga že doma. zelo 
rad bral, tu bo pa še toliko bolj 
dragocen, ker. bom tako sezna
njen z dogajanji v kolektivu. .

V. Kraševcu je že pravo polet
je, 'upam, da je tudi V Hrastniku 
že lepše vreme. Prejmite vsi lepe 

■ pozdrave od vojaka
Lojzeta

Kirn Alojz
V. p. 6849/5
37002 KRUŠF.VAC

DRAGI LOJZE!
Hvala ti za; prelepo kartico iz 

-Kraševca. Tvojo željo,' -da bi t i  
. pošiljali. »Steklarja« Ti bomo z 
• veseljem izpolnili. Tudi jaz Ti 
želim; da bi ti kadrovski rok pre
tekel kar najbolj hitroč. Prejmi 
lepe pozdrave od urednika

|  SPOŠTOVANI UREDNIK!
Tako kot mnogi pred menoj, 

. se tudi jaz oglašam z željo, če bi 
mi lahko, pošiljali glasilo naše

Pismo uredništvu 
in vsem nam 
l

Sem'delavka v Steklarni Hrast
nik. V tem kolektivu sem 'Zapo
slena že od leta 1956. Vsako šte
vilko Steklarja; ki pride med nas, 
preberem do zadnje strani in  ob 
tej priliki bi mu tudi -jaz želela 
nameniti‘nekaj besed, o nas sa
mih,

| Opažam, da se ljudje med se
boj vse bolj odtujujemo. Odnos 
do sodelavca ni več takšen, kot 
ie bil nekoč. Sprašujem se za
kaj? Občutek imam, da sem sa
ma še vedno takšna kot sem bi
la, postavlja pa se mi vprašanje, 
kaj je Vzrok temu odtujevanju.

: Mnenja sem, da lahko z gotovost
jo  trdimo, da nam je v naši druž
bi lepo, da nam nič ne manjka. 
Iz dneva v dan pa hrepenimo po 
novih dobrinah, ki. nam jih nudi 
življenje. To hrepenenje in pri
zadevanje, da bi pridobili čim 

/več stvari, pa nas utruja, fizično 
in psihično. Zato smo-iz dneva v 

’ dan bolj sitni. Nimamo več časa 
za sproščen klepet, odkrito bese-

• ■ ZAHVALA -
. Izvršnemu odboru in osnov- 

! ni m organizacijam sindikata 
delovne organizacije . Steklar
ne Hrastnik se ob tej prilož
nosti zahvaljujemo za vso iz
kazano pozornost za dan žena. .

Delavke
Steklarne Hrastnik 

■

delovne organizacije, ter me s 
tem seznanili s stanjem in poslo
vanjem naše tovarne, kar me ze
lo zanima!

Tu ne dobivam nobenih novic, 
zato je moja želja še večja, saj 
bi bil »Steklar« tisti, ki bi mi to 
omogočil! ■ ■

Upam, da boste mojo željo iz
polnili ter se vam že v naprej 
zahvaljujem.

Lepo pozdravljam vse ‘člane 
kolektiva, posebno še sodelavce 
TOZD II ter jim želim še veliko 
delovnih uspehov!

Vojak
Kauzer Aleksander
V. p: 1266/16 VIPAVA
65270 AJDOVŠČINA

ZDRAVO SANDI.!
Hvala Ti za Tvoje obširno pis

mo katerega šem še zelo razve
selil. Vesel sem, ker se tudi se
daj, ko si pri vojakih Zanimaš za 
uspehe -in težave kolektiva. Zelo 
rad Ti'bom' pošiljal »Steklarja«, 
tako, da boš vsaj delno sezna
njen z našim delom.

Pozdrave, k ijih  pošiljaš/svojim 
sodelavcem pa bom njim izročil. 
Tudi Ti prejmi od nas lepe po
zdrave. -. Urednik 1

do, -kar pa ni pošteno in tudi ne 
.lepo. Tudi na zborih delavcev ne 
povemo vsega, kar bi lahko in 
kar bi včasih tudi morali, ker sc 
mnogi izogibajo odkrite besede, 
da ne bi bila komu v zamero. 
Izogibamo se pogovorov, tudi 
resnice. Če bi naši borci med 
narodnoosvobodilno vojno bežali 
•pred všem tem, ne bi mogli mi 
mlajši uživati sadove njihovega; 
žrtvovanja —- svobode. Lahko 
smo srečni in ponosni na to, kar 
imamo. Čas pa beži in vse pre
malo-se zavedamo, kaj vse zamu
jamo v medsebojnih odnosih.

Jana

ZAHVALA
Ob mojem odhodu na drugo 

delovno mesto v TOZD V, se 
iskreno zahvaljujem sodelav
cem in sodelavkam notranje
ga Obrata in kontrole TOZD I, 
za prelepa darila in šopek, ka-’ 
tera me bodo spominjala - na 
vas, dragi sodelavci.

Pri nadaljnjem delu vam že
lim mnogo delovnih uspehov;; 
in osebne sreče!

Franc KORBAR

Dopisujte v
Glas mladih

Rekreacija pomeni odmor, raz
vedrilo, ponovno pridobitev iz
gubljenih moči. Ni samo športno 
delovanje, ampak vsaka svobod
no izbrana dejavnost, ki človeka 
notranje sprošča, razvija in ga 
usposablja za vsakodnevne de
lovne napore. Vsega tega so se 
verjetrno zavedali 'tudi mladinci ia 
TOZD II, saj .so bili 28. 2. 1979 
organizatorji plavalnega turnirja 
v bazenu na Logu. Kljub odlični 
organizaciji je bilo število tekmo
valcev glede na tako. številen ko
lektiv kot je DO Steklarna zelo 
majhno. Skupno se je na plošča
di bazena zbralo 14 tekmovalcev. 
Od vseh teh jih je bilo največ iz 
TOZD II, in sicer osem, štirje jz 
TOZD V, dva pa sta bila iž DSSS. 
Tekmovanje se je pričelo ob 19. 
uri in je potekalo brez zastojev. 
Tekmovali so v. kravlu, prsnem 
slogu in štafeti 4 X 25 m.

Pa si poglejmo rezultate: 
PRSNO POSAMEZNIKI — 25 m:

1. Boris Volaj — TOZD II
2. Darino Rižnar ■— DSSS
3. Marjan Gračnar — TOZD V

KRAVL POSAMEZNIKI — 25 m:
1. Marjan Gračnar — TOZD V
2. Zupančič — TOZD V ■
3. Darino Rižnar — DSSS

PRSNO EKIPNO — štafeta 
4x25 m

V nedeljo. 25. 2. je bila v Po
slovni zgradbi Hrastnik otroška 
maškerada, ki jo kot vsako leto 

- doslej organizira Društvo prija
teljev mladine Hrastnik. Organi
zatorji so sr pomočjo učencev 
osmih razredov in 00  ZSMS Log 
Hrastnik pripravili- program za 
predšolske in šoloobvezne otro
ke. Zaradi velikega števila otrok 

• je bila maškerada razdeljena v 
dve skupini. Prva skupina je ve
ljala za predšolske otroke ter 
učence prvega in dragega razre
da osnovne šole, draga skupina 
pa vsem ostalim učencem do 

' osmega razreda osnovne šole. i
Kot za stavo Je začelo v nede

ljo okrog dveh popoldan snežiti, 
tako da-je bil med organizatorji 
preplah, da ne bi bilo nikogar. 
Strah pa je kmalu izginil, ko so 
se 'ob pol treh začeluzbirati malč
ki, pionirji in Učenci preobleče
ni v kavboje, indijance, pikapo
lonice, babice, dedke in še kaj.

.. Bilo je zanimivo opazovati vese
lje na njihovih obrazih, ko jim 
je enkrat na leto dovoljeno se 
obleči v mamine obleke, se na
šminkati in se pokazati prijate
ljem. Ob spremljavi harmonike 
so se v- paradi pokazali vsem 
obiskovalcem marškarade, kate
rih je bilo veliko, lahko bi rekla, 
da je bila dvorana že kar; pre
majhna za vse. V programu, ki 

, je sledil je bilo tudi tekmovanje 
v napihovanju balonov, hitrost
no pitje sokov in pokaži kaj znaš 
o petju. Organizator je letos na

1. TOZD II (1. ekipa), 2. TOZD 
V, 3. TOZD II (2. ekipa).
KRAVL EKIPNO — štafeta 
4x25 m

1. TOZD V, 2. TOZD TI (1. eki
pa), 3. TOZD II (2. ekipa).
KONČNI ZMAGOVALEC —E k i p n o

1. TOZD II, 2. TOZD V, 3. DSSS
Organizator je na koncu, tek

movanja' podelil nagrade’ vsem 
tekmovalcem, prvim' trem pa so 
^podelili pokale in priznanja — 
diplome; Posebno priznanje je 
dobila edina predstavnica ženske
ga spola tov. Anita Greben, ki je 
V kravlu zasedla osmo mesto, v 
prsnem pa trinajsto. S a m a  pa je 
na koncu tekmovanja dejala, da 
je važno sodelovati in ne-zmaga
ti. Tekmovanje se je končalo ob 
20.30, nekateri so - odšli domov, 
drugi so še enkrat zaplavali, ven
dar vsi s prijetnimi občutki na 
lepo izkoriščen popoldan. Pred
stavniki OO ZSMS TOZD II pa 

, so obljubili, da bodo večkrat po
skušali organizirati podobna tek
movanja, kajti večkrat bodo or
ganizirali rekreativne dneve, več 
interesentov bo prišlo.

Upamo in želimo si, da niso 
bile te besede rečene v prazno, 
ter da bo že na naslednjem tek
movanju več sodelovanja.

A. G.

pravil izjemo in se odločil, da ne 
bo izbiral naj lep še maske, saj so 
navsezadnje bili vsi najlepši, naj- 
iznajdljivejši. Vsakega udeležen
ca maškerade je obdaril s skrom
nim darilom, v spomin na letoš
nje pustovanje.

Vsega je enkrat konec; Veselo 
pustovanje še rje zaključilo ob 

' sedmi uri. Ob zvokih -ansambla 
Grupa 78 ter košaric polnih bom
bonov je bil popoldan ža otroke 
še lepši. Obljubili so nam, da bo
do drago leto Spet prišli s še lep
šimi maskami in idejami. In naj 
mi še kdo reče, da ni otroški Svet 

- najlepši.
Tofej. nasvidenje drugo leto na 

otroški • maškeradi.
šnity

ZAHVALA

Svojim sodelavkam in sode
lavcem v »Kiko« delavnici in 
administratorkam v TOZD I, 
se iskreno, zahvaljujem za pre
lepa darila s katerimi so me 
obdarili ob mojem odhodu - v. 
pokoj. Darila me .bodo vedno 
Spominjala na vas, dragi 'so
delavci in sodelavke. Pri va
šem nadaljnjem delu vam že
lim še veliko delovnih uspe
hov.

Vaša hvaležna 
Jožefa RAJ ER

Oh ta nesrečni pust


